

CERTIFICATE OF APPOINTMENT

In recognition of valuable contribution to the Pan Pacific Abacus and Mental Arithmetic Association and efforts to improve international cultural relations.

This is to certify that according to our PAMA council election,

Ms. Maria Magdalena Ras

has been appointed as

A MEMBER OF THE 13TH PAMA COUNCIL

and

PRESIDENT OF PAMA SOUTH AFRICA

for a term of the year 2013

PAMA COUNCIL MEMBERS



Taiwan (R.O.C.)



Malaysia



Thailand



Canada



Indonesia



Singapore



Hong Kong



USA



India



South Africa



Vietnam

December 29th, 2012

Pan Pacific Abacus and Mental Arithmetic Association



Pan Pacific Abacus and Mental Arithmetic (PAMA) Regulations



1. Objectives

- (1) Abacus and Mental Arithmetic can increase intelligence and enhance brain function. So all PAMA member countries should cooperate to promote Abacus and Mental Arithmetic for educational development.
- (2) By holding competitions and teaching demonstration to increase the level of Abacus and Mental Arithmetic for all member countries.
- (3) Cultivate the friendship of all member countries through annual meetings and all related events.

2. Rights

- (1) The chairman represents his/her member country as incumbent chairman of this country in PAMA.
- (2) Chairman of every member country is obligated to attend annual meetings/related events and vote.
- (3) All member countries should apply to hold annual meetings in his/her country.
- (4) All member countries should hold tests, issue competency certificates and train teachers on behalf of PAMA.

3. Obligations

- (1) Every PAMA member country should promote PAMA and follow the regulations.
- (2) PAMA member countries should do all they can to promote the importance of Abacus and Mental Arithmetic education.
- (3) Every PAMA member country should pay annual renewal fee US\$500 without any excuses.
- (4) Every PAMA member country should attend annual meeting events (at least once in two years).
- (5) Every PAMA member country should respect the decision of majority and execute accordingly.



泛太平洋珠心算協會大會規章



一、宗旨

- (1) 認同珠心算啟發智慧健腦益腦功能，共同推動珠心算教育發展。
- (2) 舉辦珠心算比賽及教學觀摩，以提昇各國珠心算水平。
- (3) 透過每年年會及各項珠心算活動，增進各會員國間之友誼。

二、權利

- (1) 各會員國會長為該國泛太平洋珠心算協會之當然主席。
- (2) 各會員國會長得參加每年年會之會議及活動，並參與表決。
- (3) 各會員國得申請年會之主辦權。
- (4) 各會員國得以協會名義從事比賽、檢定及師資訓練等珠心算相關活動。

三、義務

- (1) 各會員國應宣揚泛太平洋珠心算協會組織並遵循協會規章。
- (2) 各會員國應盡心推廣珠心算教育事業，發揚珠心算價值。
- (3) 各會員國每年均應繳納年費(美金500元)，不得以任何理由拒交。
- (4) 各會員國應組團參與每年年會活動(至少二年一次)。
- (5) 各會員國應配合協會多數決之共同決議，並確實執行。